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Besluitenlijst inspreken 

Onderwerp Inspreken 

Datum  13 maart 2018   

Portefeuillehouder Wethouder Krabbendam   

Verloop proces / 

Vervolgtraject 

De raads- en burgerleden kunnen de informatie van de inspreker 

meenemen in hun overwegingen ten aanzien van het voorstel. 

Aanwezig  35 personen.  

Fractiewoordvoerders Nuyts (LPM), Smeets (PVM), Severijns (VVD), Hoen (MV), Den Broeder 

(Lijst Den Broeder), Van Ham (PvdA), Sabel (SPM), Bonder (SP), 

Barendse (D66), Korsten (GroenLinks), Heijnen (CDA). 

Voorzitter Dhr. Erckens  

Secretaris Dhr. Van der Aa 

Samenvatting en 

afspraken 

Voorzitter heet iedereen welkom en geeft aan dat zich 3 insprekers 
hebben aangemeld. 
 
Inspreker: Dhr. Van Sintfiet – Ontwikkelvisie Zuidelijk Maasdal 
Dhr. Van Sintfiet spreekt in namens Buurtnetwerk Borgharen en 
Dorpsraad Itteren over Ontwikkelvisie Zuidelijk Maasdal. Zie volledige 
inspreekbijdrage via deze link: Inspreekbijdrage Dhr. Van Sintfiet . Zoals 
in de inspreekbijdrage staat beschreven is het buurtnetwerk en de 
dorpsraad tegen de aanleg van een Groene Rivier. De argumenten 
staan genoemd in de inspreekbijdrage. Dhr. Van Sintfiet geeft aan dat 
het verhogen van de kades in het centrum van Maastricht een oplossing 
zou kunnen zijn.  
 
Diverse vragen worden door raadsleden aan de inspreker gesteld:  
 

 Dhr. Severijns vraagt waarom buurtnetwerk nu pas aangeeft in 
vrij laat stadium dat zij tegen dit voorstel zijn. Dhr. Van Sintfiet 
geeft aan dat buurtnetwerk niet eerder kennis heeft genomen 
van de plannen. Wel zijn individuele bewoners naar 
bijeenkomsten geweest.  

 Mevr. Nuyts vraagt of het proces zorgvuldig is verlopen. Dhr. 
Van Sintfiet geeft aan zodra de Ontwikkelvisie bekend werd zij 
in actie zijn gekomen. Er is een andere oplossing aangegeven en 

https://maastricht.raadsinformatie.nl/document/6269993/1/Reactie_BNW_Borgharen_en_Dorpsraad_Itteren_op_de_Ontwikkelvisie_Maasdal_-_2018-07657_-_7-3-2018
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de publiciteit is gezocht.  

 Mevr. Den Broeder vraagt of is gesproken met het waterschap. 
Dhr. Van Sintfiet geeft aan dat niet gesproken is met het 
waterschap. Mevr. Den Broeder geeft dit als suggestie mee.  

 Dhr. Smeets vraagt of de bezwaren bij de gemeente zijn 
aangegeven. Dhr. Van Sintfiet geeft aan dat is gesproken met 
de wethouder.  

 Dhr. Hoen vraagt wat de echte mening is van Dhr. Van Sintfiet 
over het voorstel. Dhr. Van Sintfiet geeft aan dat er contact is 
geweest met de gemeente. Zodra deze maatregel van de 
Groene Rivier bekend was, zijn de bezwaren kenbaar gemaakt. 
Buurtnetwerk Borgharen en Dorpsraad Itteren waren verrast 
over maatregel Groen Rivier.  

 Dhr. Bonder vraagt hoe Dhr. Van Sintfiet aankijkt tegen de 
klimaatgevolgen in relatie tot de maatregelen die voorliggen. 
Dhr. Van Sintfiet geeft aan dat er meer water gaat komen in de 
toekomst. De vraag is hoe deze maatregelen daar zich toe 
verhouden.  

 
Inspreker Dhr. Geelen – Ontwerp verklaring van geen bedenkingen 
uitbreiding bedrijfslocatie Windmolen 4-6 Maastricht 
Dhr. Geelen spreekt in namens Stichting Leefbaarheid en duurzaamheid 
Beemden. Zie volledige inspreekbijdrage via deze link: Inspreekbijdrage 
Dhr. Geelen.   
 
Diverse vragen worden door raadsleden aan de inspreker gesteld:  
 

 Dhr. Hoen vraagt of Dhr. Geelen op de hoogte is van de brief 
van Weelec BV van april 2017. Dhr. Geelen geeft aan dat de 
stichting niet op de hoogte is van deze brief.  

 Mevr. Van Ham vraagt of gesproken is met de gemeente of 
Weelec BV nadat het raadsvoorstel is gepubliceerd. Dhr. Geelen 
geeft aan dat er gisteren een gesprek is geweest met de 
wethouder. Mevr. Van Ham vraagt wat de mening is van Dhr. 
Geelen. Dhr. Geelen geeft aan dat er verschillen van mening 
zijn over de consequenties van het voorstel. Volgens de 
stichting gaat er vergunning komen, waarna de situatie niet 
meer om te draaien is.  

 Mevr. Den Broeder vraagt hoe de situatie was toen er nog een 
tuincentrum was qua overlast. Dhr. Geelen geeft aan dat deze 
situatie prima was. Regelmatig overlast in verband met 
parkeren. Er waren geen verstoringen door heftig geluid. Nu ligt 

https://maastricht.raadsinformatie.nl/document/6282011/1/Inspreekbijdrage_Dhr__Geelen
https://maastricht.raadsinformatie.nl/document/6282011/1/Inspreekbijdrage_Dhr__Geelen
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het buitenterrein open. Dit veroorzaakt veel geluidsoverlast. 
Mevrouw Den Broeder vraagt of een geluidswal een oplossing 
zou kunnen zijn. Dhr. Geelen geeft aan dat de enige oplossing 
zou zijn een grote afgesloten ruimte waarin alles inpandig 
gebeurt.  

 Dhr. Gunther vraagt hoe de overlast is van de trillingen. Zijn 
deze gemeten? Hoe ervaart u deze? Dhr. Geelen geeft aan dat 
er overlast is. Volgens een onderzoek is er kennelijk geen 
sprake van geluidshinder.  

 Mevrouw Nuyts stelt een aantal specifieke vragen over de 
categorieën waarbinnen het bedrijf valt.  

 Dhr. Smeets vraagt of er meer bedrijven zijn waar overlast 
wordt door ervaren. Dhr. Geelen geeft aan dat Weelec BV niet 
het enige bedrijf is.  

 
Inspreker Dhr. Depondt – Ontwerp verklaring van geen bedenkingen 
uitbreiding bedrijfslocatie Windmolen 4-6 Maastricht 
Dhr. Depondt spreekt in namens Weelec BV. Zie volledige 
inspreekbijdrage via deze link: Inspreekbijdrage Dhr. Depondt.  
 
Diverse vragen worden door raadsleden aan de inspreker gesteld:  

 Mevr. Van Ham vraagt of gesproken is met de stichting zodra 
raadsvoorstel bekend was. Dhr. Depondt geeft aan dat niet 
gesproken is met de stichting. 

 Dhr. Beckers: vraagt zich af waarom we nu pas deze aanvraag 
bespreken. Dhr. Depondt geeft aan dat bedrijf al liever eerder 
vergunning had ontvangen. Het doorlopen van een correcte en 
zorgvuldige procedure is van belang.  

 Mevr. Nuyts vraagt wat de beste oplossing is voor de 
geluidsoverlast. Dhr. Depondt geeft aan dat het valt binnen de 
huidige akoestische modellen. Er zijn wel degelijk al acties 
ondernomen door te investeren in hardware. Het buitenterrein 
is nog kaler gemaakt met minder opslagmogelijkheden. De weg 
zorgt voor geluidshinder.  

 Mevr. Den Broeder vraagt wat er gebeurt als de aanvraag niet 
doorgaat. Dhr. Depondt geeft aan dat het bedrijf zonder 
vergunning niet kan acteren. Verhuizen is een mogelijkheid. 
Deze optie is nog niet verder concreet uitgewerkt.  

 Dhr. Hoen vraagt wat Dhr. Depondt vindt van de uitzending van 
RTV Maastricht, waar het gaat over het punt dat geluid ook van 
bedrijf komt en niet alleen van de weg. Dhr. Depondt geeft aan 
dat hij niet weet wanneer RTV Maastricht deze uitzending heeft 

https://maastricht.raadsinformatie.nl/document/6282012/1/Inspreekbijdrage_Weelec_B_V_
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opgenomen. Uit onderzoek blijkt dat we binnen de 
geluidsnormen blijven.  

 Dhr. Smeets vraag in hoeverre er gesprekken zijn geweest over 
de optie om te verhuizen. Dhr. Depondt geeft aan dat over deze 
optie is gesproken in februari 2018.  

 Mevr. Heijnen geeft aan dat zij begrip heeft voor standpunt 
bewoners en ondernemer. De vraag is wiens probleem het is: 
van het bedrijf, de buurt of de lokale overheid. Wie is 
verantwoordelijk voor een oplossing.  

 
De voorzitter wijst alle insprekers op de agendering van het onderwerp 
in de raadsronde diezelfde avond, en dankt de insprekers voor hun 
bijdrage en aanwezigheid. 

Toezeggingen  

 

 

Rondebriefje inspreken 
Onderwerp Inspreken op onderwerpen geagendeerd in de Raadsronde 

Soort bijeenkomst  Stadsronde 

Reden van aanbieding Informatie 

Onderwerp Gelegenheid voor burgers om in te spreken op een onderwerp 
geagendeerd in de Raadsronde. De wet bestuursrecht en de 
inspraakverordening maken het mogelijk dat burgers over veel 
onderwerpen waarover de raad een beslissing gaat nemen nog kunnen 
‘inspreken’. Dat zijn onderwerpen die in de Raadsronde staan 
geagendeerd. 

Bijbehorende 
documenten 

Eventueel bij onderwerp geagendeerd in de Raadsronde 
 

Presidium Spelregels:  Insprekers kunnen zich tot maandag, voorafgaande aan de 
dinsdag 

 van de Raadsvergadering, voor 16.00 uur melden bij de griffie 
(raadsgriffie@maastricht.nl of 043-350 4046); 

 De griffie vermeldt in de agenda de onderwerpen waarover zich 
insprekers hebben gemeld; 

 De voorzitter bepaalt de orde van de vergaderingen en kan vragen 
doorverwijzen naar een volgende of andere mogelijkheid. 
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 Als een onderwerp uit de Raadsronde een voortgezette 
behandeling krijgt op een volgende raadsavond, dan is in principe 
niet opnieuw inspreken mogelijk; 

 Insprekers krijgen informatie over wat ze kunnen verwachten, 
hoeveel tijd ze krijgen om iets te zeggen, waarover het mag gaan 
en de raadsleden kunnen hen indien gewenst nog vragen stellen. 

 


